
Ikt. szám: 1/696-1/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. április 27-én 7.30 órai 

kezdettel tartott rendkívüli nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Ambrus Tibor polgármester, 

 Balogh Balázs alpolgármester 

 Markó Péter  

 Tislér Géza  

 Varga József 

 Simon Attiláné képviselők, 

 Dr. Szántód Anita jegyző 

 Máhl Teréz műszaki ügyintéző 

Polgárné Borsos Mária pénzügyi irodavezető 

Baumann-Boda Brigitta jkv. vezető 

 

Ambrus Tibor polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, 

hogy jelen van 6 fő képviselő. Az ülés határozatképes, azt megnyitja. Elmondja, hogy az 

Agora pályázat beadási határideje a mai nap, ezért hívott össze rendkívüli ülést. Kéri, hogy a 

napirendről szavazzanak. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

 88/2016. (IV. 27.) ÖKT számú határozat: 

 

NAPIRENDI JAVASLAT: 

1.) TOP 1.2.1-15 kódszámú pályázati felhívásra Agora pályázati ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA 

 

1.) TOP 1.2.1-15 kódszámú pályázati felhívásra Agora pályázati ügye  

(szóbeli előterjesztés) 

Ambrus Tibor polgármester: Átadja a szót Balogh Balázs alpolgármester úrnak. 

Balogh Balázs alpolgármester: Tájékoztatásként az alábbiakat mondta el a pályázattal 

kapcsolatban. Az Agora pályázatban szerepel a sétány központi része, zöldfelületek, 

kiszolgáló helyiség, technika, vetítő rész a színpadnál, térvilágítás, szükséges elemek, padok 

utca bútorok, stb. Ennek a költsége bruttó 270 millió forint, a tervezői költségbecslések 

alapján. Mekkora önrészt tudunk vállalni. Ez a szám nem áll jelenleg rendelkezésre. A 

pályázathoz egy üzleti terv hiányzik. A pályázatírókat kértük, de idáig nem küldték el, nincs 

nálunk az üzleti terv. Ez kb. 10 M Ft körüli összeg. Egy üzleti tervnél sok mindent kell 

figyelembe venni. A források nem túl magasak. 200  MFt körüli összeg hangzott el. Ha ennek 

a pályázatnak reális esélyt szeretnénk adni, akkor 20-30 MFt önrészt kellene felvállalni.  

Megbízásunk van az Első Magyar Önkormányzati Vagyon- és Adósságkezelő Kft.-vel 

(EMORT), mint pályázatíró cég. Véleménye szerint hiteltelen, így nem lehet dolgozni. 

Simon Attiláné képviselő: Kockázat áll fenn, hogy 220 MFt-ból lehet több is. 

Balogh Balázs alpolgármester: 2012-es költségbecslés már volt. Ezt idén egy másik tervezői 

csapattal készíttettük el. Különbség volt. Ezek az árak stabilan voltak betervezve. 



Ambrus Tibor polgármester: Régészek voltak nála. Azon a területen kézi földmunkát lehet 

csak csinálni, mert bronzkori leletet találtak. Elviekben abban kellene most dönteni, hogy ezt 

a beruházást nem gátoljuk. Kérdés a parkoló, amelynek a megszüntetése a strand rovására fog 

menni hosszú távon. Egy élelmiszerüzlet nagyon jó lenne az alsó részen.  

Balogh Balázs alpolgármester: A tervek élnek, az engedélyezés folyamatban van. Időben 

nem lát problémát, hanem költségben.  

Ambrus Tibor polgármester: Füredi út elnyerése esetén az összes önkormányzati tartalék 

elmegy. Gondot abban lát, egyre reálisabb az esély arra, hogy a Füredi utat megcsinálják. A 

kettő pedig nem fog menni. Azt javasolja, hogy a pályázatnál igen szavazással semmiféle 

kötelezettséget ne vállaljanak.  

Balogh Balázs alpolgármester: A döntés után a támogatási szerződés megkötése a kérdés. 

Füredi út és kerékpárút nyáron meg kell lennie. Az a kérdés, hogy beadjuk-e a pályázatot és 

mennyi önrészt vállalunk? 

Ambrus Tibor polgármester: Az EMORT-nak sikerdíjat ki kell fizetni. 7-8 Mft-ról 

beszélünk (2,5 %, ami a szerződésben szerepel)  

Varga József képviselő: Nem tudja megszavazni jó szívvel ezt a pályázatot. Ha a Füredi útra 

esély van, plusz a kerékpárút. Abból a két pályázatból hiányozni fog az Agorára megszavazott 

összeg. 

Simon Attiláné képviselő: Most kell határozottnak lenni azt gondolja. 

Balogh Balázs alpolgármester: A többi pályázatot is vegyék el tőlük, mert nem 

megbízhatóak. 

Ambrus Tibor polgármester: Nincs aláírt szerződés. Úgy nem lehet aláírni egy szerződést, 

hogy nincs forintosítva az összeg. Százalékban határozták meg.  

Kéri, aki egyetért azzal, hogy előkészítetlenség miatt ne adják be a TOP 1.2.1-15 kódszámú 

pályázati felhívásra az Agora pályázatot, szavazzon. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen, 1 nem és 1 tartózkodással 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

89/2016. (IV. 27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a TOP 

1.2.1-15 kódszámú pályázati felhívásra előkészítetlenség miatt nem adja be az 

Agora pályázatot. 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni a részvételt, és 8.05 órakor a rendkívüli nyílt 

ülést bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Ambrus Tibor  Dr. Szántód Anita 

 polgármester  jegyző   

 


